
 
 
 
 
 

Zápis z  jednání výboru VOS 
dne 8. října 2008   

 
Přítomni: Ing. F. Barták, RNDr. Bohuslava Trnková, CSc., doc. RNDr. Z. Trka, DrSc., 

RNDr. P. Dolanský , doc. Ing. A. Čegan, CSc.   
 
 
 
 
 

Program jednání výboru VOS dne 8. října 2008   
 
 
 

1. Kontrola plnění jednotlivých bodů zápisu ze dne 16.9. 2008. 
2. Prohlášení RVŠ k rozpočtu na rok 2009. 
3. Projekt Posilování sociálního dialogu. 
4. Příprava sjezdu VOS. 
5. Podílové listy Pioneer investments. 
6. Různé: 

 Platební morálka ZO VOS. 
 Hospodaření za III.Q.. 
 Datum příštího výboru. 

 
 

Průběh jednání 
 
 

1. Výbor provedl kontrolu plnění bodů zápisu ze dne  16. 9. 2008. 

• K bodu 4) doc Trka se dne 14. 10. 2008 zúčastní dalšího jednání pracovní skupiny MŠMT pro přípravu 
Implementačního plánu Strategie celoživotního vzdělávání. 

• K bodu 5) v otázce jak naložit s majetkem zrušené ZO VOS  podal Ing. Barták informace získané na 
Radě předsedů ČMKOS od předsedů jednotlivých svazů. Na oficiální stanovisko právního oddělení ještě 
čekáme. 

 

2. Na www.vos.cmkos.cz je k dispozici Prohlášení předsednictva RVŠ k návrhu rozpočtu na rok 2009. 
Výbor stanovisko RVŠ plně podporuje a ze svého postavení v koordinaci s RVŠ udělá všechno pro to, 
aby se podařilo nepříznivý vývoj zvrátit. Sekretariát domluví schůzku s předsedou RVŠ prof. Haaszem. 

 
 

http://www.vos.cmkos.cz/


3. Projekt Posilování sociálního dialogu: Ing. Anýžová seznámila výbor s informacemi z kulatého stolu. 
VOS připraví v příštím roce dvě školení – jedno na téma pracovní právo, druhé na téma sociální dialog. 
Jedno školení proběhne pravděpodobně na jaře v Pardubicích a druhé na podzim v Plzni. 

 
 
 

4. Na základě ohlasů ZO VOS  rozhodl výbor, že sjezd bude jednodenní. Bude se konat v Praze dne 3. 2. 
2009.   

 
5. Výbor jednomyslně odhlasoval, že prodej podílových listů vzhledem k vývoji na finančních trzích 

odloží. Sekretariát bude situaci sledovat.  
 

 
 

6. Různé: 

 
 Platební morálka ZO VOS : v průběhu září nezaplatil členské příspěvky žádný z dlužníků. 
 Výbor vzal na vědomí zprávu o hospodaření za III. Q. 2009. Výbor ukládá sekretariátu vyjasnit si 

daňový režim kolem KŠV Brno. 
 Výbor vzal na vědomí zprávu doc. Trky o situaci v KŠV Brno s tím, že konkrétní věci si vyjasní 

přímo v Brně. 
 Datum příštího výboru :       6. listopadu 2008. 

 
 
 

V Praze, 16. 10. 2008           Za správnost: Ing. Barták 
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